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CONSELL DE BARRI DE LA DRETA DE L'EIXAMPLE 

RESUM DELS PUNTS DE L’ORDRE DEL DIA I ACORDS 

11 de juny de 2024   19 h 
 
Seu del districte. c. Aragó, 311 (sessió presencial i telemàtica) 
http://salavirtual.barcelona.cat/DT02-DistricteEixample-Consell-Barri-11062024-1900-CC70 
 
En aquest  enllaç  teniu accés a tota la informació i documentació d'aquest Consell, inclosa la 
gravació de la sessió. 
 

Assistents 

President: Jordi Valls Riera. Regidor del districte de l'Eixample 
 
Membres de la Comissió de Seguiment: 
 
Xavier Llobet Megias. Vicepresident 
Marta Sendra Ibáñez. Consellera GM PSC 
Andreu Parera Ribera. Conseller GM Junts x Cat 
Daniel Viadé Andavert. Conseller GM ERC 
Úrsula Garrido Garcia. Consellera GM BeComú 
Sonia Devesa Rius. Consellera GM PP 
Nuria Hernández Casado. Secretària del Consell de Barri (online) 
 
Assistents d'entitats membres de la Comissió de Seguiment  
Associació Veïns i Amics del passeig de Sant Joan: 1 (online) 
Associació de Veïns i Veïnes Dreta Eixample: 17 
Coreixample: 1  
 
Persones membres de la Comissió de Seguiment no representants d’entitats  
Mònica Julià Melendo 
Pili Biarge  
 
Representants d'altres entitats 
Colla Gegants de la Pedrera: 2  
Barcelona en Comú: 1 
 
Consellers/es, personal tècnic municipal i ponents 
Gabriel Morcillo Figueras. Conseller GM Junts x Cat  
Jaume Alcántara Aguilar. Conseller GM Junts x Cat 
Laia Domènech Campmajó. Consellera GM Junts x Cat 
Cristina Caballer Ferrater. Consellera GM Junts x Cat 

https://www.decidim.barcelona/assemblies/barridretaeixample/f/2897/meetings/6945
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Pol Serrano Pueyo. Conseller GM Junts x Cat 
Víctor Vela Salgado. Conseller GM BcComú 
Anna Terra Sans. Gerenta districte de l'Eixample 
Carles Ruíz Laguna. Adjunt a gerència districte de l'Eixample 
Tere Gómez Núñez. Coordinadora Territorial i Convivència districte de l'Eixample 
Isabel Pagès. Cap de Comunicació 
Fidel González Pérez. Tècnic Democràcia Activa 
Agent 76240. GUB de l'Eixample 
Maria Vidal. Oficina de Promoció Econòmica districte de l'Eixample 
Xavier Valls i Olivé. Foment de Ciutat 
Maria Càlix. Departament de Territori de la Generalitat  
Sergio Castilla. Infraestructures de la Generalitat 
Miguel González. Infraestructures.cat 
Enric Pujol. Director d'obres. Infraestructures.cat 
Adela Rubio. Comunicació TMB 
Miguel Ángel Salgado. Planificació de TMB  
 
Nombre d'assistents:      85 (77 presencials i 8 online) 
Ciutadanes i ciutadans:      58 (51 presencials i 7 online) 
Altres (consellers/es, personal tècnic i ponents)  27 (26 presencials i 1 online) 

 

 Ordre del dia 

1. Informe de l'estat del barri 
2. Eleccions de les i els membres de la Comissió de Seguiment 
3. Eleccions de la Vicepresidència del Consell de Barri 
4. Proposta per la dinamització econòmica i social de la Diagonal entre Verdaguer i la 

plaça de les Glòries 
5. Actuacions de millora del metro L2 
6. Torn obert de paraules  

 
Enllaç a la gravació de la sessió 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
El regidor del districte, Jordi Valls Riera presenta la resta de la taula: el vicepresident del 
consell de barri, Xavier Llobet Megias i la consellera del barri, Marta Sendra Ibáñez i informa 
dels punts de l'ordre del dia, decidits per la comissió de seguiment.  
 
1. Informe de l'estat del barri    Minut 10:00 
 
El regidor informa dels temes d'interès per al barri dels darrers mesos: 

https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
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- Felicita tots els organitzadors de la recent Festa Major de la Dreta de l'Eixample i la Fira 
Modernista de Barcelona per l'esforç realitzat i els resultats tan positius. 
 
- Es comença el Pla de dinamització de la Diagonal, posant en valor l'espai temporal de 
Girona/Bruc, un espai en situació de provisionalitat que s'ha recuperat ja per la Fira 
Modernista, i les obres de la línia 2 del metro, que s'explicarà als punts següents.  
 
- Taller Masriera. S'ha treballat intensament amb la comissió del Taller Masriera, la gerent del 
districte i els equips de BIMSA i es creu que tenim una solució que dona resposta a tenir un 
equipament únic que incorpori tots els usos: biblioteca, teatre i espai comunitari.  Més o 
menys hem trobat una fórmula perquè hi càpiguen totes aquestes activitats a través d'un Pla 
funcional, amb els metres quadrats que necessita cada ús i ara es dona a BIMSA perquè faci la 
licitació del projecte. Quan es tinguin les bases de la licitació (previsió finals de juliol), es 
compartiran amb la comissió i es farà la revisió definitiva de si el projecte dona resposta als 
usos mencionats. Vol agrair l'esforç de la comissió i els equips tècnics, que han treballat molt 
per intentar alinear a tot el personal. 
 
- Eixos verds. S'ha reiterat des del districte que es vol que continuïn amb l'actual composició, 
però es considera que hi ha alguns elements que han de millorar. Hi ha hagut reunions amb 18 
entitats per definir-los: manteniment, escocells, càrrega i descàrrega, sistemes i controls de 
velocitat, tots els elements de la nova metabolització a Consell de Cent, Girona, Rocafort, 
Borrell i Enric Granados. Compromís de traslladar els resultats a les entitats participants en un 
parell de mesos i posteriorment compartir-ho en una jornada oberta al conjunt del veïnat per 
explicar el pla d'execució. Vol agrair l'esforç de tothom per fer una feina conjunta per buscar 
les millors solucions. 
 
- Situació al Passatge de la Concepció. S'han trobat dues xeringues al passatge. La retirada 
d'aquests elements els ha de fer un equip especialista de l'àmbit de la via pública responsable;  
la primera es va trigar més a treure-la i la segona va ser molt ràpid. S'estan fent passades al 
torn de nit i en les entrades i sortides de l'Escola de la Concepció, s'han reposat les cadires, 
s'ha reparat el paviment de tot l'entorn, amb la voluntat que no es torni a produir una situació 
com aquesta. Al mes de juliol es repararà tot el paviment. 
 
- Aquesta setmana s'ha re asfaltat el paviment de la Rambla Catalunya i el de la Plaça Tetuan.  
 
- Reunió pendent amb el Sr. Jordi Casanovas, l'AVV de la Dreta i d'El Fort Pienc, per parlar de la 
senyalització horitzontal que falta a la Pl. Tetuan i una possible solució d'intentar buscar un 
circuit del carril bici que no passi pel centre de la plaça sinó pel voltant, que no és fàcil, però 
s'està estudiant. 
 
- En els darrers mesos s'està fent un debat públic obert i reunions amb persones afectades 
sobre els apartaments turístics, que afecten tota la ciutat, especialment a l'Eixample i sobretot 
a la Dreta de l'Eixample. La voluntat de l'Ajuntament és tirar endavant l'aplicació del decret llei 
aprovat per la Generalitat, que s'ha de convalidar, per fer una clara reducció dels apartaments 
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turístics, sobretot els que afecten directament a la convivència, estructurats de forma 
horitzontal.  
 
- Reunió pendent per parlar sobre la gentrificació al barri a partir de l'informe presentat per 
l'AVVDE fa uns mesos, una reivindicació que apareixia durant la Festa Major. El regidor 
convocarà a una reunió. 
 
2. Eleccions de les i els membres de la Comissió de Seguiment  Minut 20:00 (veure 
presentació en aquest enllaç ). 
 
El tècnic de Democràcia Activa referent pel districte de l’Eixample presenta les funcions de la 
Comissió de Seguiment del Consell de Barri, el procediment per a l'elecció i les candidatures: 
•Jan Morey Pujol 
•Amaro Tagarro Bass 
•Fernando Germán Lázaro Páucar 
•Maria Pilar Biarge Garcés 
•Coreixample 
•Maria Carme Méndez Bota 
•Associació de Veïns i Veïnes de la Dreta de l’Eixample 
•Maria José Calvo 
•Associació de Veïns i Amics del Passeig de Sant Joan 
 
Es procedeix a la votació presencial i virtual i les candidatures són aprovades per assentiment. 
 
3. Eleccions de la Vicepresidència del Consell de Barri Minut 24:00 (veure presentació en 
aquest enllaç ). 
 
El tècnic de Democràcia Activa referent pel districte de l’Eixample presenta les funcions de la 
Vicepresidència del Consell de Barri, el procediment per a l'elecció d'una de les candidatures, i 
la majoria necessària per ser escollida, que haurà d'obtenir 2/3 de les persones amb dret a vot. 
Es presenten les candidatures i es procedeix a la votació amb el següent resultat:  
 
Vots presents: 50 (els 2/3  seran 33 vots). 
•Jaume Artigues i Vidal: 27 vots (26 presencials i 1 virtual). 
•Mercè Canut Balsac: 6 vots (presencials). 
•Maria Pilar Biarge Garcés: 16 vots (11 presencials i 5 virtuals).  

• 1 abstenció. 
 
Atès que la candidatura amb més vots no arriba als 33 vots, la vicepresidència queda vacant. 
Des del públic un ciutadà diu que potser les candidatures menys votades s'ho repensin i es 
pugui repetir la votació. La consellera diu que aquest problema es preveia, es va parlar a la 
comissió de seguiment i les persones que hi havia a la comissió de seguiment va assumir que 
això podia passar.  
 

https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
https://www.decidim.barcelona/rails/active_storage/blobs/redirect/eyJfcmFpbHMiOnsibWVzc2FnZSI6IkJBaHBBdHVFIiwiZXhwIjpudWxsLCJwdXIiOiJibG9iX2lkIn19--95ecb1076c0001283b1861c355fcaa64332b789a/CB-DretaEix-240611-Docu-Elecci%C3%B3-CdS-Vice.pdf
https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
https://www.decidim.barcelona/rails/active_storage/blobs/redirect/eyJfcmFpbHMiOnsibWVzc2FnZSI6IkJBaHBBdHVFIiwiZXhwIjpudWxsLCJwdXIiOiJibG9iX2lkIn19--95ecb1076c0001283b1861c355fcaa64332b789a/CB-DretaEix-240611-Docu-Elecci%C3%B3-CdS-Vice.pdf
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La candidata Sra. Pili Biarge diu que ella, perquè no hi haguessin tantes candidatures que es 
preveia farien impossible l'elecció de la vicepresidència, va oferir a la comissió de seguiment, 
que si alguna de les dues candidatures ho acceptava, ella podia unir-s'hi, i ocupar-se dels 
temes socials. Però la comissió de seguiment va votar que només calia una vicepresidència i 
que es votarien candidatures úniques.  
 
El regidor vol trobar una solució per no haver d'esperar al següent consell de barri i demana si 
alguna de les candidatures està disposada a retirar la seva proposta i tornar a fer la votació. 
Les candidatures es mantenen.  
 
Xavier Llobet, vicepresident del Consell de Barri, diu que la candidata Mercè Canut és 
comerciant i que, si es fa una votació a les 19 h, els comerciants no poden votar perquè estan 
en plena activitat laboral i demana si podria haver-hi vot delegat. Això no és possible. 
 
El regidor proposa parlar amb les tres persones que s'han presentat per intentar trobar una 
solució de cara al proper Consell de Barri i que a la propera votació pugui sortir escollida la 
vicepresidència. No vol interferir en un procés democràtic regulat, però li preocupa que no es 
desencalli aquesta situació.  
 
Des del públic assistent es demana votar si s'està d'acord amb aquesta proposta del regidor. 
Únicament hi ha una abstenció i cap vot negatiu, pel que es dona per aprovada la proposta. 
 
4. Proposta per la dinamització econòmica i social de la Diagonal entre Verdaguer i la plaça 
de les Glòries Minut 42:44 
 
Presentació a càrrec de la Maria Vidal, tècnica de l'Oficina de Promoció Econòmica i el Xavier 
Valls, tècnic de Foment de Ciutat. Projecte per dinamitzar la zona un cop acabades les obres 
del Tramvia, que ara està en fase de proves i s'inaugurarà al darrer trimestre de l'any. El pla 
durarà dos anys i mig i vol promoure i generar activitat comercial, econòmica i social a l'espai 
públic amb el teixit associatiu, tant a escala de barri com de ciutat, a la Diagonal entre Girona i 
Glòries. Es poden fer arribar propostes d'activitat a través dels tècnics i tècniques de barri. 
Trobareu la presentació en aquest enllaç . 
 
Intervencions Respostes regidor 

Antoni Palmarola, veí de Diagonal, 388 (entre 
pg. St. Joan i Bailèn). 
 
Pregunta quan s'engegarà la següent fase del 
tramvia, fins a Francesc Macià, si és que està 
prevista. 
Creia que en aquesta primera fase, el 
projecte tenia inclòs l'arranjament de les 
voreres i urbanització fins a Girona, i ha 

Al juny o juliol es tindrà el projecte executiu 
de la segona fase de les obres del Tramvia. La 
decisió actual del govern és no realitzar 
aquesta segona fase de forma immediata, 
però si que s'ha encarregat el projecte 
executiu i llavors caldrà veure el cost, si pot 
encaixar, les afectacions viàries... En cas de 
tirar-lo endavant es farà el procés de licitació 

https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
https://ajbcn-decidim-barcelona.s3.eu-west-1.amazonaws.com/om0kje6vg839vlv8zi0go0152c99?response-content-disposition=inline%3B%20filename%3D%22CB-Dreta-240611-Docu4OD-Dinamitza-Diagonal.pdf%22%3B%20filename%2A%3DUTF-8%27%27CB-Dreta-240611-Docu4OD-Dinamitza-Diagonal.pdf&response-content-type=application%2Fpdf&X-Amz-Algorithm=AWS4-HMAC-SHA256&X-Amz-Credential=AKIARXFVQ5FRFGOSOKD2%2F20240701%2Feu-west-1%2Fs3%2Faws4_request&X-Amz-Date=20240701T143650Z&X-Amz-Expires=300&X-Amz-SignedHeaders=host&X-Amz-Signature=01c8507dcbfa63a0f8dbd8829cb96df8d274573b9b176de68bb5254a6f9f8162
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quedat a pedaços, amb aspecte d'abandonat. 
 

que pot trigar un any i mig.  

Si poden haver-hi obres de millora d'aquest 
tram com ara bancs, hi insistirà. 

Mònica Julià, AVVDE. 
Ha entès que es farà  una diagnosi sobre els 
efectes del comerç i creu que seria important 
que es fes una diagnosi sobre l'efecte a les 
veïnes i veïns que s'han trobat amb les 
conseqüències derivades de l'estat d'aquest 
espai. 

Xavier Valls: És complicat d'analitzar l'efecte 
de les obres ara que ja han acabat. La 
diagnosi que s'ha demanat és quina oferta hi 
ha en aquest tram de la Diagonal pel que fa a 
locals i comerços i quina demanda hi hauria, 
segons necessitats del veïnat de l'entorn, per 
implantar i dinamitzar el comerç de 
proximitat.  Es vol compartir la diagnosi amb 
les entitats i que ajudin a desenvolupar-la.  

Xavier Olivé, AVVDE. 
Ha entès que es faran més activitats de ciutat 
que no de barri, que creu que no dinamitzarà 
res i que vindrà la gent de ciutat i la gent del 
turisme, el que podria comportar un canvi 
d'usos de les botigues d'aquella zona, que en 
lloc de ser botigues de barri es transformaran 
en comerços per a turisme, que no interessa i 
prou que n'hi ha al barri. 

La voluntat d'aquest espai és fer coses de 
barri, no necessàriament de ciutat, perquè no 
és gaire gran ni necessari per a actes de 
ciutat. Tenim un cert control perquè les 
llicències les atorgarà el districte de 
l'Eixample. 

Maria Vidal: La nostra prioritat és que es facin 
activitats de barri i s'ha enviat un comunicat a 
les entitats a través dels tècnics de barri 
oferint l'espai per a qualsevol activitat que 
vulguin fer les entitats. El que es vol és que 
aquest espai tingui vida. El tret de sortida ha 
estat amb la Fira Modernista. Si hi ha una 
activitat de ciutat que creiem que pot donar 
activitat, es proposarà, donant prioritat a les 
entitats del barri. Aquí falten espais públics 
grans i són 1.200 m2 que cal aprofitar. 

Jaume Artigues, AVVDE 
Van estar a una reunió on es va presentar 
aquest projecte i va preguntar, sense 
resposta, que si es tracta de dinamitzar el 
comerç, un dels problemes més greus que té 
aquell tros de la Diagonal és que les voreres 
d'aquell tram escassament fan un metre i mig 
i amb aquestes condicions, difícilment es pot 
dinamitzar el comerç. Va plantejar que, ja 
que el carril bici s'ha passat al centre de la 
calçada, que s'ampliï la vorera, ni que sigui 

Gerenta Anna Terra: Li consta que la cap 
d'obres i manteniment va fer una visita amb 
alguns veïns. Es van tractar in situ aquells 
elements de millora i es va acordar amb el 
districte que es milloraria la terciana del 
cantó muntanya, que no s'ha arranjat amb les 
obres, amb una capa d'asfaltat. També es va  
acordar que es treballaria l'ampliació de la 
vorera de muntanya i la instal·lació de nou 
mobiliari. Ja s'han retirat uns elements i s'hi 
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provisionalment amb elements més lleugers. està treballant.  

Daniel Codina, Associació Amics i Amigues 
dels Gegants de La Pedrera.  
Demana com faran partícips les entitats en 
aquesta dinamització. Com a colla estan 
mirant de participar cada vegada més amb els 
comerciants i els gegants hi poden contribuir. 
 

 

 
5. Actuacions de millora del metro L2  Minut 1:10:30 
 
Presentació a càrrec de Maria Càlix del Departament de Territori i Sergio Castilla 
d'Infraestructures, Miguel González, d'Infraestructures.cat, Enric Pujol, director de l'obra, 
d'Infraestructures.cat, Miguel Ángel Salgado, de planificació de TMB, i Adela Rubio, de 
comunicació de TMB. Es presenta l'actuació de millora de les condicions de la superestructura 
de via en diversos trams de la línia 2, promoguda per la Generalitat de Catalunya a través de 
l'empresa Infraestructures.cat, sobre la línia 2 del metro que opera TMB. Es tracta de la quarta 
i darrera fase d'actuació en l'àmbit entre les estacions de Sant Antoni i Sagrada Família per 
substituir les actuals fixacions de via per noves de baixa rigidesa. L'objectiu principal és reduir 
les vibracions a l'entorn de la línia i també es plantegen d'altres com el confort, la fiabilitat, 
reduir incidències o un manteniment més eficaç. Implicarà un tall parcial a la L2 del 25 de juny 
al 25 d'agost, sense servei al tram Paral·lel - Sagrada Família i hi haurà transport alternatiu 
(veure presentació en aquest enllaç). 
 
Intervencions Respostes  

Griselda, veïna de Bruc entre Còrsega i 
Rosselló, usuària de l'Estació de Verdaguer. 
Demana en quin moment es farà accessible 
l'estació de Verdaguer en alguna de les 
sortides, perquè fa molts anys que existeix, 
que abans es deia General Mola i es queixa 
que està igual que llavors, amb els mateixos 
serveis. 

Maria Càlix: Des de la Generalitat s'està fent 
un esforç molt important per adaptar la xarxa 
de metro. Ara hi ha el 94% de les estacions 
adaptades a persones amb mobilitat reduïda. 
L'estació de Verdaguer s'ha quedat de les 
últimes perquè és de les més complicades. En 
aquests moments estan en licitació les obres 
de la primera fase per adaptar aquest 
intercanviador. Es preveu que comencin 
aquest any. En aquesta primera fase no es 
completarà l'accessibilitat global de 
l'intercanviador però s'aconseguirà un primer 
itinerari accessible. En licitació la redacció de 
la segona fase que completarà l'accessibilitat. 
Regidor: Les obres començaran aquest any i 
duraran 27 mesos. 

https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
https://www.decidim.barcelona/rails/active_storage/blobs/redirect/eyJfcmFpbHMiOnsibWVzc2FnZSI6IkJBaHBBdFNFIiwiZXhwIjpudWxsLCJwdXIiOiJibG9iX2lkIn19--2cfd960c4e9f30c9525704bf655cbefc3d850efe/CB-Dreta-240611-Docu5OD-L2.pdf
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Jordi Pujol, AVVDE 
Diu que en el pla de comunicació no s'ha 
comentat el NAVILENS,  les fitxes QR com a 
canal d'informació, que funcionen molt bé i 
són molt utilitzades, que es podria especificar 
alguna informació. 

Miguel Ángel Salgado: No s'havia parlat del 
NAVILENS, que són uns quadrats de colors 
que hi ha a les parades tipus QR que amb el 
mòbil es té tota la informació de la parada. 
Recomana molt utilitzar-ho. Confirma que 
s'inclourà informació de les obres. 

Xavier Llobet, de Coreixample 
Pregunta si s'augmentarà la freqüència de la 
línia de bus D50 ja que serà una alternativa 
de mobilitat. 

Miguel Ángel Salgado: Es mantindrà la 
freqüència d'hivern del bus D50 i hi haurà 
busos de reforç que faran un recorregut més 
curt, generant més freqüència.   

 
6. Torn obert de paraules. El regidor obre el torn de paraules al Minut 1:33:20 
 
Intervencions Respostes  

Jordi Pujol. AVVDE 
Viu al passatge Tasso i es queixa de que 
darrerament, amb les restriccions dels eixos 
verds, s'ha intensificat l'aparcament indegut 
al passatge. Nombrosos cotxes, motos i 
bicicletes enganxades a tot arreu, amb perill 
per a vianants i per als vehicles que hi han de 
passar per aparcar al guals. També es queixa 
que hi ha qui no paga gual i s'hi ha posat un 
cartell que no és oficial. Hi ha un senyal 
vertical de prohibit estacionar en el passatge, 
però mira cap a la paret. Ha contactat 
diverses vegades amb l'APP Barcelona a la 
butxaca i està en espera que ho arreglin. Ha 
demanat unes pilones i n'han posat, però 
voldria una solució més definitiva. No ha vist 
mai que retirin cap vehicle per sanció. Diu 
que també hi estacionen cotxes davant la seu 
del PSC, que vol que consti tot això. 
 
Demana que es presenti les persones que fan 
les presentacions. 
 
També que es faci una mica d'introducció 
quan comenci un tema, sobretot si hi ha 
antecedents, per qui no estigui al corrent. 
 

Es parlarà amb GUB perquè sancionin els 
vehicles estacionats al passatge. 

Creu que pot tenir relació l'inici dels eixos 
verds amb aquest abús del passatge. 

Tema gual és d'inspecció i es farà. Si pot 
haver-hi, s'ha de legalitzar i, si no, no podrà 
haver-hi gual. 

 

 

 

 

 

Totalment d'acord, es mirarà de fer les 
presentacions.  

L'explicació inicial sobre la presentació de les 
obres de la L2 és que una de les queixes o 
reclamacions constants que apareixen a 
l'Eixample són les vibracions que produeixen 
les vies, de FFCC o del metro i es van fent 
aquestes obres per reduir-ho així com per 
millorar la seguretat.  

https://www.youtube.com/live/J4f8PN5JTFI
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És el primer cop que ve i li ha semblat molt 
interessant i amena la sessió. 
Carme Méndez, veïna d'Aragó 310.  

La seva comunitat va entrar dues instàncies al 
districte fa més d'un any sol·licitant una 
inspecció del restaurant Chifa per les olors i la 
impossibilitat d'obrir els balcons per la mala 
ventilació de la cuina. Demana que es 
recuperin les instàncies i s'inspeccioni. 

Al c. Aragó banda muntanya, entre passeig de 
Sant Joan i Roger de Flor, fa un any 
aproximadament, van talar tots els arbres 
d'aquesta vorera. Suposa que per alguna 
malaltia, però no ho saben. Pensaven que es 
replantarien aquesta primavera, però aquests 
escocells encara continuen buits i també 
altres del carrer Aragó. 

 

Es recuperarà aquesta instància. 

El tema d'olors sempre és complicat, però 
una cuina comercial ha de donar resposta així 
que s'inspeccionarà i es donarà resposta. 

 

S'esbrinarà el motiu de la tala, però s'han 
mort molts arbres a la ciutat perquè no s'han 
pogut regar per la sequera. La voluntat de 
l'Ajuntament és recuperar tota la xarxa 
freàtica, en el que s'hi està treballant. No 
s'han replantat els arbres perquè no hi havia 
aigua, però s'està recuperant. Probablement 
a l'estiu no sigui el millor moment, però 
s'esbrinarà quan es replantaran. 

Marta Abelló, de l'Associació de Veïns i Amics 
del Passeig de Sant Joan, online. 

Vol que quedi constància en insistir en el 
tema de l'ascensor de l'estació de Verdaguer 
que ja es va demanar quan es va arreglar el 
passeig als anys 60. 

Hi ha queixes de veïs de moviments de cases 
del passeig a causa de la L4 del metro. 

 

 

S'ha respost en una consulta anterior. 

 

 

Es pren nota. 

 
7. Tancament 

El regidor agraeix l'assistència i acomiada la sessió a les 20:45 h. 

 

Barcelona, 1 de juliol de 2024 

 

 

Sra. Nuria Hernández Casado 

Secretària del Consell de Barri de la Dreta de l'Eixample                         


